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Mødetitel:  Skolebestyrelsesmøde 
Dato:  10. maj 2021 Tidspunkt:  17.00 – 19.30 

 
Sted:  Virtuelt 

Møde indkaldt 
af: 

SB 

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde 

Arrangør  

Referent: NM 

Tidtager:  

Deltagere: Formand Tina Quaade Skotte, Næstformand, Sonny Storgaard, Claus Holm, Dorthe 
Rousing, Malene Klarskov Dilling, Susanne Steensen, Henrik Olsen og Michael 
Søren Brohavn. 
Elevrep.: Martin Skriver og Lykke Storgaard – deltager ikke 
Medarbejderrepræsentanter SJ og JS,  

Ledelse: Skoleleder Signe Broe (SB), Viceskoleleder: Nete Maegaard (NM) 
 

 

1. Emne:  Corona – genåbning (15 min) 

Drøftelse Status på og drøftelser omkring genåbningen 

Konklusion SB: Vi er glade for at alle elever er tilbage i skolen. Restriktionerne er ikke ændret 

så meget. På skolen er vi i gang med at planlægge overnatningsture, vi afventer, 
om retningslinjerne bliver ændret igen. Vi har fået omkring 40.000, som vi skal 
bruge til Corona-relaterede ting. 9. klasserne har sidste skoledag 22/6. 
Dimissionen bliver d. 23/6 kl. 17:00-18:30, så man kan nå hjem til Sankt Hans. Vi 
afventer og ser, hvilke restriktioner, der gælder på dette tidspunkt.  
Malene: Det har været forvirrende om de skulle være ude eller inde. Det giver god 

ro, at de må være inde nu.  

Johannes: Det er dejligt at have børnene tilbage i skolen igen. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

2. Emne:  Budgetopfølgning 1. kvartal – bilag (15 min) 

Drøftelse Gennemgang af og opfølgning på 1. kvartal 

Konklusion Som det ser ud nu, holder vi vores budget.  
Forbruget på fagpersonalet ser højere ud, i forhold til dét, vi forventer, da både 
Johannes og Marianne stopper, og vi ikke regner med at ansætte nye i deres 
stillinger.  
Vi får færre inklusionsmidler til undervisning, da vi ligger lavere i antallet af 2-

sprogs elever, end vi havde budgetteret til.  
Vi regner med at bestille IT inden sommerferien, da der er lang leveringstid. Vi 

bestiller PC´er, så der er klassesæt, klasserne kan låne.  
Vi ligger lavt i vikarudgifter, hvilket skyldes Corona, der har ikke været så meget 
sygdom, og vi har ikke vikardækket online-undervisning. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

SB/NM undersøger, om der er opladere i Lockers   

   

   

 

3. Emne:  Valg til SKB – bilag (20 min) 

Beslutning Der laves aftaler om valg til SKB. 

Konklusion Maj 2022 er der valg til skolebestyrelsen. Men Michael og Sonny stopper her til 

sommer. Malene træder ind i stedet for Sonny. Vi mangler derfor en suppleant. Til 
årets skolestart skal vi ud at rekruttere på forældremøderne til skolebestyrelsen. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 
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Der mangler forældre fra kommende 2. og 9. klasse. 
Hvis Anne-Marie vil fortsætte, repræsenterer hun 9. 
klasse. 

  

   

   

 

4. Emne:  Feedback fra forældremøderne - bilag (20 min)  

Beslutning Planlægning af møder med forældrerådene. Inspiration fra SSP med som bilag 
til evt. punkt. 

Konklusion(er): Ved sidste møde aftalte vi, at der skulle være møde med forældrerådene.  

Andreas + kollega fra SSP tilbyder at komme ud til forældremøder. Det bliver 
Andreas/kollega, der styrer disse møder, og ikke en lærer.  
 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

Susanne, Claus, Tina og Dorthe laver et møde for 
forældrerådene, og inviterer Andreas også. 

Susanne, Claus, Tina 
Dorthe 

 

SB forhåndsbooker Andreas til nogle møder.  SB  

 

PAUSE: 15 min. 

 

5. Emne:  Handleplan – bilag (30 min) 

Drøftelse Signe gennemgår udkast til handleplan for skolens udvikling ift. 
folkeskolestrategien (ny strategi vedtaget) og VIVEs rapport for Kalundborg 

Kommune. Bestyrelsen kvalificerer og kommer med input til ledelsen. 
Handleplanen skal også runde elever og personale. 

Konklusion(er): SB gennemgik handleplanen. Vi fokuserer overordnet på fagligt løft og stærke 

børnefællesskaber.  
Skolebestyrelsen var positive overfor planen.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Skolen foreslår et opsamlingsarbejde på SFO, da 
skolebestyrelse medlemmerne oplever, deres børn går 

hjem. 

  

SB inviterer Jimmy med til næste møde.  SB  

   

 

6. Emne:  Årsberetning (20 min) 

Til drøftelse Hvad er relevant at medtage i årsberetningen? 

Konklusion(er): Punkter: 
• Velkomst til Signe, Nete og Gitte 
• Noget om SFOén og fællesskabet, der kan blive skabt derovre 
• Noget om forbedringerne i den store skolegård/renovering af skolen 

(legetårn, underlag) 
• Skolebestyrelsesarbejdet og suppleanter. 
• Arbejdet for klassernes trivsel under corona - måske kunne man tale om 

corona med en morsom vinkel - og fremhæve positive ting, vi har 
lært/oplevet.  

• Forældreråd, der bliver inviteret til møde kommende skoleår 
• At skolebestyrelsen vil søge videre - fondssøgning. 
• Ny folkeskolestrategi - alle høringssvarene og alle møderne, som 

skolebestyrelsen deltog i. 
• Få fremhævet nogle af de principper, skolebestyrelsen har været med til 

at få lavet i løbet af året 
• At skolen har skrevet mange elever ind i løbet af foråret - øget søgning 

til skolen. 
• Fremhæve det gode ved, at vi er en lille landsbyskole, gode fysiske 

rammer, beliggenhed, gode faglokaler.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 
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Der filmes d. 7/6 kl. 17:00, og inden da er der færdigt 
storyboard. 

Sonny m.fl.   

Vi skal komme med stikord til filmen inden næste møde Alle  

Tina samler punkter inden næste møde og laver et skelet 
- med stikord fra resten af bestyrelsen.  

Tina  

Søren, Johannes og Nete spørger i klasserne, hvad der 

har været godt ved Corona, og sender svarene til Signe. 
Vi kan også filme eleverne i gode situationer, der tegner 
skolen.  

Søren, Johannes, Nete  

   

   

Høringssvar: frist 7/6    

”Hvis man er ung, bor i kommunen og uddanner sig i en 
anden kommune, så bliver man sat bag i køen i forhold 

til at få en lejlighed” 

  

”Minus vejledning til elever, der falder ud af systemet.”   

”Kunne man ansætte kontaktpersoner som på Lolland?”   

Claus og Tina skriver høringssvar med afsæt i 
folkeskolesynspunkt 

Claus og Tina  

   

7. Emne:  Gensidig orientering (15 min) 

Til orientering Der kan ikke træffes beslutninger 

Orienteringspunkter: Det blå gummiunderlag bliver skiftet inden sommerferien, og formentlig også 
svellerne.  
Vores skriftlige prøver forløb fint i sidste uge. De har to mundtlige prøver 
tilbage 
Dimission: 22/6 

Sidste skoledag for 9. klasserne: 23/6 

Ikke mere hærværk efter private er begyndt at rundere. 

 

8. Emne:  Punkter til næste møde d. 7/6 

Punkter:  

 

 


